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PROTOKÓŁ NR VII/2021 

POSIEDZENIA KOMISJI 

KULTURY OŚWIATY I POMOCY SPOŁECZNEJ 

Z DNIA 13 LIPCA 2021 R. 

 

Dnia 13 lipca 2021 r. o godzinie 12:00 w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Krzemieniewie 

odbyło się posiedzenie Komisji Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej. Członkowie Komisji spotkali 

się w celu analizy i kontroli funkcjonowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzemieniewie. 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji oraz zaproszeni goście: 

- Magdalena Nawrot-Mitręga – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krzemieniewie. 

Posiedzeniu przewodniczył Michał Michalski – Przewodniczący Komisji Kultury Oświaty  

i Pomocy Społecznej, który zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków wszystkich komisji i gości. 

 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia komisji. 

3. Analiza i kontrola funkcjonowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krzemieniewie. 

 4. Wolne wnioski i komunikaty  

 5. Zakończenie. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków komisji i zaproszonych gości. 

Michał Michalski powitał wszystkich członków komisji oraz zaproszonych gości i tym samym 

rozpoczął posiedzenie komisji.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący poinformował, że członkowie komisji otrzymali protokół z poprzedniego posiedzenia 

wspólnego Komisji z dnia 11.06.2021 r. tj., wspólnego posiedzenia Komisji Kultury Oświaty i Pomocy 

Społecznej i Komisji Rewizyjnej. Zapytał czy członkowie wnoszą jakieś uwagi. Nikt nie wniósł uwag. 

Przewodniczący poddał protokół z dnia 11.06.2021 r. pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 6 

obecnych członków komisji. Za przyjęciem protokołu głosowali wszyscy obecni członkowie komisji. 

Protokół z dnia 11.06.2021 został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad 3. Analiza i kontrola funkcjonowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krzemieniewie. 

Przewodniczący posiedzenia oddał głos Pani Magdalenie Nawrot – Mitrędze – Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, która w pierwszej kolejności oprowadziła członków komisji po budynku, 

w celu przedstawienia wykonanych prac remontowych, z których jest bardzo zadowolona. Wymieniono 

drzwi, zamontowano tabliczki informacyjne przy biurach, została wykonana łazienka, która jest 

dostosowana do potrzeb osób niepełnosprawnych, została wykonana sala ze starej kotłowni. Radni z 

zadowoleniem obejrzeli budynek. Niemniej Pani Kierownik zwróciła uwagę na potrzebę wykonania 

parkingu przy budynku, bowiem ten nie jest w najlepszym stanie, co przekłada się na zalewanie się 

parkingu podczas obfitych opadów deszczu, dodatkowo brak jest wyznaczonego miejsca parkingowego 

dla osób niepełnosprawnych. Radni zgodzili się z Panią Kierownik dodając, że zostanie to zgłoszone 

władzom gminy. Następnie dodała, że w dwóch pomieszczeniach w budynku, jest grzyb na ścianach. 

Radny Marcin Kmieć, zasugerował zamontowanie klimatyzacji w pomieszczeniach, która mogłaby 

przyczynić się do rozwiązania problemu pojawiającego się grzyba. Zauważono również, że dobiegają 

końca prace związane z termomodernizacją budynków szkół, w związku z czym będzie można w 

przyszłości wykonać termomodernizację budynku Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krzemieniewie. Po zakończeniu oprowadzania członków komisji Pani Kierownik przeszła  

do omówienia budżetu, który posiada na ten rok i porównała go z rokiem 2020. Zaznaczyła również,  

że większość tych środków stanowią środki na wypłacanie świadczeń „500 plus” i „Dobry Start”.  

W związku z tym, że wypłacanie świadczeń z tytułu Dobry Start, zostało przekazane do obsługi 

Zakładom Ubezpieczeń Społecznych, budżet zmniejszy się. Dodała, że środki które Ośrodek otrzymuje 

z obsługi świadczeń „500+” oraz „Dobry start” pokrywają sporą część kosztów przeznaczonych na 

obsługę gops. Wyraziła obawę, że jak zabierze się GOPS-owi wypłacanie świadczeń 500 plus to budżet 

będzie bardzo mały. Kolejnym poruszonym tematem był temat opłat ponoszonych za umieszczanie osób 

do Domów Pomocy Społecznej. Pani Kierownik nadmieniła,  

że wystąpiła z wnioskiem do Urzędu o zwiększenie środków w budżecie w związku z realizacją tego 

zadania. Członkowie komisji dopytali o szczegóły. Pani Kierownik poinformowała, że na chwilę obecną 

w Domach Pomocy Społecznej umieszczonych jest 9 osób z terenu gminy, co skutkuje ponoszeniem 

miesięcznych kosztów w granicach 309 tys. złotych. Zaznaczyła, że jest to zadanie własne gminy,  

w związku z czym nie otrzymuje się środków zewnętrznych. Utrzymanie osób w Domach Pomocy 

Społecznej finansowane jest ze środków własnych jednostki. Członkowie zapytali, czy są problemy  

z dostępnością miejsc w Domach Pomocy Społecznej. Pani Kierownik odpowiedziała, że na obecny 

moment nie ma problemów z umieszczaniem osób w DPS-ach. Wywiązała się dyskusja w kwestii 

finansowania Domów Pomocy Społecznej. Pani Kierownik dodała, że w ramach uzyskanych 

oszczędności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, udało się zatrudnić 

psychologa, który działa właśnie przy tej Komisji, gdyż pomoc psychologa jest bardzo potrzebna. 
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Pani Magdalena wyraziła opinię, że pomoc psychologa jest równie ważna co pomoc finansowa czy 

materialna. Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zwróciła się również z prośbą 

o zakup alkomatu, który został przekazany do Zespołu Dzielnicowych w Krzemieniewie, w ramach 

przeciwdziałania alkoholizmowi na terenie gminy. Pani Kierownik wyjaśniła wszelkie kwestie 

związane z działalnością Psychologa, podając godziny przyjęcia, sposób zapisów oraz zakres działania. 

Podczas spotkania poruszone były również kwestie przeprowadzonych interwencji wśród rodzin. 

Członkowie komisji skupili się również na innych aspektach pracy Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, która związana jest ze sprawowaniem opieki nad rodzinami, które tego wymagają oraz z 

innymi problemami z jakimi borykają się mieszkańcy gminy objęci opieką ze strony Ośrodka. 

Zauważono również, że wydatki związane z pomocą społeczną w każdym roku się zwiększają. Pani 

Kierownik wyjaśniła, że jest to poniekąd wynik rocznego kosztu utrzymania osób w Domach Pomocy 

Społecznej osób, które są tam kierowane przez GOPS. Wywiązała się dyskusja w tej kwestii. Radni 

zadawali pytania, a Pani Kierownik składała wszelkie wyjaśnienia, które radni przyjęli z zadowoleniem. 

W dalszej części spotkania poruszono temat rodzin zastępczych, tj. koszty utrzymania, ilość dzieci 

umieszczonych w rodzinach zastępczych. Pani Kierownik na wstępie wyjaśniła kwestie prawne 

umieszczania dzieci w rodzinach zastępczych, następnie podała roczną kwotę utrzymania rodziny 

zastępczej, która wynosi 8.320 zł. Inną poruszoną kwestią przez członków Komisji była kwestia 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pani Kierownik nadmieniła, że Komisja 

działa prężnie. Zapytano również, czy w Gminie działa Grupa AA. Pani Kierownik odpowiedziała, że 

nie. 

Ad 4 Wolne wnioski i komunikaty. 

Przewodniczący posiedzenia zaprosił do zabrania głosu.  

Pani Kierownik, poinformowała Radnych o przeprowadzonej przez Wojewodę kontroli, w wyniku 

której nie stwierdzono nieprawidłowości. Radni przyjęli informację z zadowoleniem. 

Ad 5. Zakończenie. 

Ponieważ więcej uwag i zapytań nie wniesiono, a porządek posiedzenia został w pełni zrealizowany, 

Przewodniczący posiedzenia – Michał Michalski podziękował wszystkim za spotkanie oraz za złożenie 

wszelkich wyjaśnień ze strony Pani Kierownik. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Michał Michalski     Marcin Kmieć 

………………………………..    …………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Oświaty    (członek komisji) 

Kultury i Pomocy Społecznej)    
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Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek komisji)     (członek komisji) 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek Komisji)      (członek komisji) 

Ewelina Jurij 

……………………………….. 

(Protokolant) 

 

 


